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La candidatura de Sentit Comú 
(SDP+Independents) considera 
que el paviment de Vivand és 
massa fosc i que rellisca força. 
Per això aposta per canviar-lo. 
També constata que les pèrgoles 
que s’estan instal·lant a la plaça 
Coprínceps no satisfan tots els 
empresaris de la zona. “No és 
una mala idea però tal com s’es-
tà fent els rètols dels comerços 
queden tapats”, va assenyalar la 
número cinc de la candidatura 
per Escaldes-Engordany, Alba 
Álvarez.

Per altra banda, la formació 
també s’ha compromès a tre-
ballar per incloure més comer-

ciants a l’associació que s’ha 
creat recentment, que acull un 
de cada tres empresaris de la 
zona. Álvarez va indicar que, 
partint de la premissa que els 
comerciants que formen part 
de l’entitat aposten pel carrer 
per a vianants, el que cal sa-
ber és per què la resta no s’hi 
ha volgut adherir. “Cal parlar 
del que va bé i del que va mala-
ment”, va assenyalar la candida-
ta. Així mateix, remarca que les 
enquestes que es realitzin sobre 
l’acceptació del projecte s’han 
d’estendre a tota la població de 
la parròquia.

Per últim, Sentit Comú pro-
posa ampliar les accions de 
dinamització que es facin a Vi-

vand fins a la placeta del Ma-
driu, sense que això requereixi 
tallar el trànsit a la part alta de 
l’avinguda Carlemany.  

Sentit Comú considera que cal 
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PS+Independents a Andorra la 
Vella considera que la promo-
ció de l’església de Santa Colo-
ma és una via clau per potenci-
ar el poble. Així ho va explicar 
la candidata a cònsol major, 
Dolors Carmona, durant la vi-
sita que va fer al monument 
just abans d’assistir a un bere-
nar amb els padrins a la casa 
Quim de Dolsa. La cap de llista 
va remarcar que també es vol 
impulsar, amb consens amb els 
veïns, un pla integral específic 
per a la millora del nucli.

“Santa Coloma es mereix una 
atenció especial”, va afirmar la 
candidata a cònsol major de la 
capital per PS+Independents. I 
dins d’aquesta atenció, va indi-
car, “cal fomentar el patrimoni 
cultural”. Carmona va posar 
en relleu que, un cop condici-
onats els entorns, toca fer una 
tasca important de promoció 
per aconseguir incrementar el 
nombre de visitants. Es tracta, 

va assegurar, d’una forma idò-
nia per potenciar econòmica-
ment la població.

La cap de llista també va re-
marcar la necessitat de millo-
rar els serveis i la neteja del po-
ble. Tot dins d’un “pla específic 
i integral” que es vol impulsar 
per a Santa Coloma. Un pro-
cés que, va reiterar, es vol tirar 
endavant amb consens i diàleg 
amb els veïns perquè sigui real-
ment eficaç. 

Carmona vol potenciar el 
poble de Santa Coloma 
promocionant el patrimoni 

La candidatura, ahir, a Santa Coloma.
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El número 3 de Demòcrates 
per Andorra a Escaldes-Engor-
dany, Josep Tudel, va presen-
tar ahir el projecte Smart City 
per a la parròquia. En aquest 
sentit, va explicar que el Comú 
disposa d’una màquina que 
permet saber en temps real 
quines places d’aparcament hi 
ha lliures a tota la parròquia 
i va anunciar que aprofitant 
aquest recurs es vol  adequar la 
senyalització de la parròquia 
perquè es doni informació en 
detall d’on es pot aparcar.

La candidatura demòcrata 
considera que no només serà 
una eina útil per als veïns, sinó 
també per als turistes, que de 
manera ràpida sabran on po-
den aparcar. S’agilitzarà així 
el trànsit, ja que s’evitarà que 
els vehicles rodin per la parrò-
quia per trobar aparcament. 

“Si som una ciutat moderna i 
capdavantera, també hem de 
ser una ciutat intel·ligent”, va 
dir Tudel.

A més a més, els demòcra-
tes consideren que aquest 
servei també es podria fer ex-
tensiu a Andorra la Vella, ja 
que són nuclis a tocar l’un de 
l’altre.

DA impulsarà panells per 
informar de les places 
d’aparcament lliures

DA va exposar el projecte Smart City.
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La llista de PS+Independents 
considera necessari adaptar 
els horaris de l’escola bressol 
d’Escaldes-Engordany a la re-
alitat d’una Andorra on, tal 
com van posar en relleu, molts 
progenitors acaben la jorna-
da laboral molt més tard del 
tancament actual de l’equipa-
ment. Així, la proposta passa 
per reorganitzar els torns i 
permetre, d’aquesta forma, 
ampliar el temps d’obertura 
del servei.

La número vuit de la llista, 
Meritxell Ros, va recordar que 
com a partit “sempre hem de-
fensat la conciliació de la vida 
familiar i laboral” i va posar 
en relleu que “molta gent que 
treballa al comerç no pot por-
tar els fills a l’escola bressol 
comunal perquè els horaris 
no s’adapten a la realitat d’un 
país turístic”. I és que, actu-
alment, l’equipament tanca 
portes molt abans que el final 
de la seva jornada laboral. Per 
això es fa necessari treballar 
per allargar aquest servei. 

La idea, va explicar Ros, 
passa per “estudiar la creació 
d’un protocol de vespre” amb 
què els responsables de la llar 

d’infants “puguin donar el so-
par als nens, posar-los a la ba-
nyera i deixar-los en pijama”. 
Per la candidatura, la fórmula 
per aconseguir solucionar la 
situació passa per negociar 
“una reorganització de torns”.

Un altre problema és que 
l’escola bressol tanca dues set-
manes a l’estiu, fet que suposa 
una important dificultat per a 
aquells pares i mares que no 
poden fer coincidir les seves 
vacances amb aquest període. 
Des de la formació es buscarà 
la forma, també reordenant 

torns, que el servei estigui 
sempre obert i, en cas contra-
ri, es treballaria per arribar a 
acords amb altres llars d’in-
fants on es poguessin dur els 
nens durant aquells dies.

“La idea”, va afirmar Ros, “és 
obrir de dilluns a dilluns.” Al 
seu entendre, es poden “crear 
torns i que això sigui factible”. 
La mesura també es podria am-
pliar a altres serveis per a nens 
com ara l’espai lleure, ja que 
“els seus pares també tenen els 
mateixos problemes”, va indi-
car la candidata. 

El PS vol allargar els horaris 
d’obertura de l’escola bressol
També aposta perquè el servei estigui en funcionament durant tot l’estiu
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Els candidats i la consellera general Rosa Gili, ahir, a l’escola bressol.
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